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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden

1244

Vragen van het lid Ellian (VVD) aan de Staatssecretaris van Justitie en
Veiligheid over de situatie in de gemeente Zeist ten aanzien van Fivoor
(ingezonden 17 januari 2025).

Mededeling van Staatssecretaris Coenradie (Justitie en Veiligheid), mede
namens de Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport (ontvangen
7 februari 2025).

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «burgemeester Zeist voert druk op Staatsse-
cretaris op over vertrek Fivoor: «Geen vrijblijvende toezegging»»?1

Vraag 2
Klopt het dat de oorspronkelijke afspraak met Altrecht en Fivoor was om
uiterlijk 1 januari 2025 te vertrekken uit Den Dolder? Zo ja/nee, waarom?

Vraag 3
Waarom is ondanks een duidelijke afspraak over vertrek uiterlijk per 1 januari
2027 van Altrecht en Fivoor, het nog niet gelukt om tot concrete vertrekplan-
nen te komen?

Vraag 4
Wat gaat u doen om ervoor te zorgen dat concrete vertrekplannen gereali-
seerd worden en de beschikbare capaciteit op een andere locatie gerealiseerd
wordt?

Vraag 5
Welke maatregelen gaat u in de tussentijd nemen om de veiligheid in Den
Dolder te waarborgen maar ook om tegemoet te komen aan het veiligheids-
gevoel van de bewoners?

Vraag 6
Op welke wijze gaat u ervoor zorgen dat de gemeente Zeist en Altrecht en
Fivoor doorlopend in overleg blijven over de ontstane situatie en het vertrek?

1 AD, 14 januari 2025, «burgemeester Zeist voert druk op Staatssecretaris op over vertrek Fivoor:
«Geen vrijblijvende toezegging»» (www.ad.nl/zeist/burgemeester-zeist-voert-druk-op-
staatssecretaris-op-over-vertrek-fivoor-geen-vrijblijvende-toezegging~ac08a0e6/).
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Vraag 7
Bent u bekend met de antwoorden op Kamervragen over het bericht
«behandeldirecteur van de PI Vught die zwaar blunderde bij de overplaatsing
van Michael P. is nu bestuurder van Fivoor»?2

Vraag 8
Op welke wijze heeft de Inspectie sinds de beantwoording van deze Kamer-
vragen «de vinger aan de pols» gehouden om de gewenste cultuuromslag te
bereiken?

Vraag 9
Bent u bereid net als uw ambtsvoorgangers om zelf ook in gesprek te gaan
en te blijven met de omwonenden? Zo ja/nee, waarom?

Mededeling

Hierbij deel ik u, mede namens de Staatssecretaris van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport, mede dat de schriftelijke vragen van het lid Ellian (VVD),
van uw Kamer aan de Staatssecretaris van Justitie en Veiligheid over de
situatie in de gemeente Zeist ten aanzien van Fivoor (ingezonden 17 januari
2025) niet binnen de gebruikelijke termijn kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde informatie is ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.

2 Aanhangsel van de Handelingen, vergaderjaar 2018–2019, 3074.
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